
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 30. april 2025

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål U
I Flemløse blev det opdaget, at der manglede koordinering mellem kommunen og Ar
bejdstilsynet i forhold til kontrol af byggetilladelser og arbejdsmiljø. Hvilke initiativer vil 
ministeren tage for at sikre bedre samarbejde mellem myndighederne for at undgå lignen
de situationer i fremtiden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Victoria Velasquez (EL).

På udvalgets vegne
Thomas Skriver Jensen
formand
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